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Övriga:  

Peter Dahlberg, Sara Feinberg, Inger Johansson Kjaerboe, Peter Kvarnhem, Oscar Lavelid, 

Ingela Lindh, Malin Lindvall, Jonas Schneider, Carolina Tillborg och Sara Wallin. 

 

§ 1.   Utseende av protokolljusterare  

 

Att jämte ordföranden Karin Wanngård (S) justera dagens protokoll utsågs vice 

ordförande Anna König Jerlmyr (M).  

 

§ 2.  Anmälan av kommunfullmäktiges val  

 

Antecknades att kommunfullmäktige 2017-05-15 t.o.m. årsstämma 2019 valt:  

 

Katarina Luhr (MP) till suppleant 

 

§ 3.   Anmälan av protokoll 

 

Anmäldes att protokoll från koncernstyrelsens sammanträde 2017-05-08 (Nr 3/2017) är 

justerat och utsänt. 

 

§ 4.  Prognos 2017:1 inklusive resultat per 2017-04-30 för koncernen  

 Stockholms Stadshus AB  
 

Förelåg koncernledningens tjänsteutlåtande. 

 

Koncernstyrelsen beslutade 
 

 att  redovisad prognos 2017:1 och resultat per 2017-04-30 för koncernen Stockholms 

   Stadshus AB godkänns. 

 

Särskilt uttalande avgavs av Anna König Jerlmyr m.fl. (M) och Lotta Edholm m.fl. (L) 

samt suppleantyttrande från Karin Ernlund (C) och Erik Slottner (KD) enligt följande: 

 

”På det hela taget visar koncernens tertialrapport 1 för 2017 att mycket av utvecklingen 

i Stockholm fortsätter i en positiv riktning. Stockholm är en attraktiv stad att arbeta, 

starta företag och bygga bostäder i och konjunkturen är stark. Det välkomnar vi. En 

stabil ekonomi är ett medel för att säkerställa att inte vår gemensamma välfärd ska 

utsättas för nedskärningar på grund av budgetunderskott. Det är bara med robusta 

finanser som grund som välfärden får stabila förutsättningar och kan utvecklas för 

framtiden. 

 

Vi kan dock konstatera att bostadsbolagen med stor sannolikhet inte heller detta år 

kommer att kunna nå sina mål för bostadsbyggandet, trots den socialdemokratiskt 

ledda majoritetens vidlyftiga tal om detta. Svenska Bostäder missade 2016 helt målet 

om påbörjade bostäder och riskerar troligtvis att göra det också i år. 

 

Även om tertialrapporten för koncernen överlag är positiv finns oroande underliggande 

tendenser vad avser den ekonomiska utvecklingen på sikt, tendenser som redovisas än 

mer utförligt i konjunkturärendet som behandlades i kommunstyrelsens ekonomiutskott 

den 17 maj. I ärendet konstateras att om stadens försäljningsinkomster minskar (vilket 

de gör till följd av Socialdemokraternas politik) och graden av lånefinansiering ökar 


